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Konají se vždy druhou středu v měsíci od 18:00 hodin. 
Pozor!!! V zimním období se z provozních důvodů zastupitelstvo 
obce nebude konat v Přibyslavicích.

Rozpis listopad 2010 – leden 2011:
�   Ustavující schůze nového zastupitelstva obce bude v listopadu 
v sále místního pohostinství ve Vlkanči, termín bude upřesněn

�   8.12.2010 – Kozohlody, sál místní hospody

� 12.1.2011 – Vlkaneč, zasedací místnost OÚ

DVĚ  VOLNÉ STAVEBNÍDVĚ  VOLNÉ STAVEBNÍ
PARCELY  VE  VLKANČIPARCELY  VE  VLKANČI

V nové lokalitě za mateřskou školou ve Vlkanči V nové lokalitě za mateřskou školou ve Vlkanči 
se ještě nachází 2 volné stavební parcely o výměrách  se ještě nachází 2 volné stavební parcely o výměrách  

1034m1034m22 a 1137 m a 1137 m22

V případě zájmu o bližší informace kontaktujte OÚ Vlkaneč V případě zájmu o bližší informace kontaktujte OÚ Vlkaneč 

��  327 391 106327 391 106

Od 1.10.2010 do 1.4.2011 

BUDE  SVOZ 
KOMUNÁLNÍHO ODPADU 

(POPELNIC)
KAŽDÝ PÁTEK

Tradiční loučení s prázdninami, kterým dožínky jistě jsou, 
nebylo vůbec letní. Chladné počasí a déšť donutily ná-
vštěvníky obléknout na sebe teplé bundy. Akce proběh-
la, jako každý rok, na sportovním hřišti ve Vlkanči, kam 
se od kostela přesunul průvod lidí s hudbou a mažoretka-
mi. V Odpoledním programu se střídali muzikanti z Golčo-
va Jeníkova s vystoupeními mažoretek a děvčat z krouž-
ku aerobiku ze Základní školy ve Vlkanči. Samozřejmě 
nechyběly dožínkové koláče, které napekly místní ženy a 
podávaly je s kávou či čajem. Ostatní občerstvení letos 
zajišťovali vlkanečtí hasiči a mimochodem, pečené maso 
bylo opravdu výborné. Odpolední účast návštěvníků neby-
la tak hojná jako v předchozích letech, ale večer se po-
časí umoudřilo a na taneční zábavu pod širým nebem se 
přišlo poveselit mnoho místních i přespolních.

(Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

TJ Sokol Vlkaneč oddíl - žen pořádá od 28.9.2010 
opět cvičení aerobiku pro ženy a dívky. Koná se pravi-
delně každé úterý od 19:00 hodin. A kde? Opět v jed-
né ze tříd základní školy. 

CVIČENÍ AEROBIKUCVIČENÍ AEROBIKU  
PRO ŽENYPRO ŽENY

Přijďte si s n
ámi zacvičit!

Přijďte si s n
ámi zacvičit!

DOŽÍNKY BYLY 
LETOS DEŠTIVÉ

Tak špatné počasí jsme ještě na dožínkách neměli 
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Počet obyvatel:    2006 – 618 lidí,     2010 – 597 lidí

Realizovali jsme investiční i neinvestiční akce
� Dokončení kanalizace Vlkaneč a Kozohlody
Náklady celkem 12,5 mil Kč 60% dotace z ministerstva zemědělství
 20% dotace ze Středočeského kraje
 20% hrazeno z vlastních zdrojů
� Kanalizační přípojky
Náklady celkem 2,2 mil Kč 100% hrazeno z vlastních zdrojů

� Inženýrské sítě v ulici za mateřskou školkou + vybudování zatím provizorní komunikace
Náklady celkem 4 mil. Kč 100% hrazeno z vlastních zdrojů

� Dětské hřiště
Náklady celkem 420 tis. Kč 70% dotace z ministerstva pro místní rozvoj
 30% hrazeno z vlastních zdrojů

� Oprava místní komunikace v Přibyslavicích:
Náklady celkem 695 tis. Kč 57,5% dotace ministerstva pro místní rozvoj (oranžová stuha)
 42,5% hrazeno z vlastních zdrojů

� Oprava a malování ZŠ ve Vlkanči:
Cena celkem 99 tis. Kč 47,5%dotace ze Středočeského kraje
 52,5% hrazeno z vlastních zdrojů

� Investice do ostatních budov v obecním majetku
V roce 2008 – 90 tis. Kč 100% hrazeno z vlastních zdrojů
V roce 2009 – 20 tis. Kč 100% hrazeno z vlastních zdrojů
V roce 2010 – 100 tis. Kč 100% hrazeno z vlastních zdrojů (rok ještě není u konce)

Celková suma dotací, které naše obec obdržela v letech 2007 2010
2007 -    369.707,- Kč
2008 -  1.027.170,- Kč
2009 -  8.314.706,- Kč
2010 – letošní rok není ukončen, ale odhadujeme  výši cca 3 mil Kč

V rámci pozemkových úprav byla vybudována cesta z Přibyslavic na Kocandu a potom dále až na hranici katastru se sousední obcí 
Zbudovice. Náklady na tuto cestu byly ve výši 14,5 mil Kč a hradil je 100% pozemkový úřad.

Kupovali jsme do majetku obce nemovitosti
Pole za MŠ ve Vlkanči (na stavební parcely)  .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. 217.455,- Kč
Farní zahrada ve Vlkanči  .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. 90.000,-Kč
Pole u Kovařáku ve Vlkanči (na výstavbu do budoucna) .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. 224.380,- Kč
Hospoda v Kozohlodech  .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. 227.350,- Kč
Korporační pozemky ve Vlkanči   - cesty . .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. 82.102,-Kč
 - hřiště . .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. 109.328,- Kč
Pole u čističky ve Vlkanči (na výstavbu do budoucna) . .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. 25.445,-Kč

Soutěžili jsme o „Vesnici roku“
2007 – oranžová stuha – odměna 400.000,-Kč + 71.000,- Kč za reprezentování Středočeského kraje

2008 – nebyli jsme oceněni

2009 – diplom za práci s dětmi - odměna 55.000,-Kč

2010 – diplom za pospolitost obce – předpokládáme odměnu 55.000,-Kč

BILANCE UPLYNULÉHO VOLEBNÍHO OBDOBÍ
Vážení občané, končí volební období a 
s ním i práce současného zastupitelstva 
obce. Chtěli bychom Vám jménem všech 
zastupitelů obce poděkovat za vaši spo-
lupráci a pomoc při různých akcích, kte-

ré v naší obci během posledních čtyřech 
let proběhly. Díky Vaší pomoci, ať už fy-
zické nebo formou pochopení a toleran-
ce, se podařil udělat nemalý kus práce. 
Na stránkách našeho Zpravodaje jsme 

se Vás snažili o všem, co se u nás děje 
průběžně informovat. Jen pro zajímavost 
jsme připravili souhrnný přehled toho nej-
důležitějšího, co se v našich obcích za 
tuto dobu změnilo.
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Třídili jsme odpady a dostali odměnu od firmy EKO–KOM
2006 – 39.434,- Kč
2007 -  35.354,. Kč
2008 – 59.870,- Kč
2009 – 71.644,- Kč

Zaměstnávali jsme pracovníky na veřejně prospěšné práce (VPP) 
Jednalo se většinou o nezaměstnané občany z našich obcí.
2007 – 3 pracovníci VPP
2008 – 3 pracovníci VPP
2009 – 5 pracovníků VPP
2010 – 6 pracovníků VPP
Od 1.4.2007 má obec Vlkaneč  stálého zaměstnance – pana Václava Práška

Připravovali jsme projekty na další investiční akce
- Na veřejné osvětlení do Přibyslavic, cena stavby cca 1,2 mil Kč, projekt je vč. stavebního povolení.
- Na veřejné osvětlení do Vlkanče, cena stavby cca 3,5 mil Kč, projekt je vč. stavebního povolení.
S novým veřejným osvětlením je v obou těchto obcích plánováno i vybudování bezdrátového rozhlasu.

Nově jsme zavedli 
- střídání schůzí zastupitelstva obce ve všech třech obcích
- Zpravodaj obce 
- Pořádání humanitárních sbírek
- Oslavu dožínek
- Služby Czech-Pointu

Jsme členy mikroregionů
- MAS – Lípa pro venkov
- Mikroregion Čáslavsko

V té to rubrice budeme pravidelně předkládat usnesení ze zastupitelstev obce. Z důvodu obsáhlosti, budou umístěny pouze od-
stavce – Zastupitelstvo obce ukládá. Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na inter-
netových stránkách obce.

Usnesení z mimořádné 6. schůze ZO Vlkaneč konané dne 12.7.2010 ve Vlkanči
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Löwy Radek, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Vole-
nec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Klaus Josef, Löwy Radek 
Přítomní občané: 0
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Zaslat souhlasné vyjádření s přijetím dotace ze Středočeského kraje.

Usnesení ze 7. schůze ZO Vlkaneč konané dne 4.8.2010 v Přibyslavicích
Přítomni: Janáček Zdeněk,  Klaus Josef, Löwy Radek, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila,  Vo-
lenec Jiří, Zelená Marie 
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Novák Oldřich, Volenec Jiří
Přítomní občané: 3
Zastupitelstvo obce ukládá:
-  Zřízení věcného břemene na vedení RWE po obecních pozemcích 819, 987/1 a 1104/1 v k.ú.Kozohlody.
-  Vyplatit SDH Kozohlody dar od obce ve výši 5000,-Kč na pořádání oslav 80.výročí založení sboru.
-  Zjistit možnost umístění dopravního značení s omezením rychlosti na komplex polních cest stavěných v rámci pozemkové úpra-
vy v našich katastrech.

Usnesení z 8. schůze ZO Vlkaneč konané dne 8.9.2010 v Kozohlodech
Přítomni: Klaus Josef, Löwy Radek, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila,  Volenec Jiří,  Zelená 
Marie
Omluveni: Janáček Zdeněk
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Klaus Josef, Löwy Radek
Přítomní občané: 21

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
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Zastupitelstvo obce ukládá:
- Znovu projednat žádost o úpravu břehu potoka u RD č.p.36 na novém zastupitelstvu.
- Zaslat souhlasné stanovisko zastupitelstva se zřízením věcného břemene na plynové potrubí RWE na obecním pozemku 

par.č.1377 a 1403 v k.ú.Vlkaneč za jednorázový poplatek 500,-Kč.
- Vést účetnictví dle nových směrnic.
- Zaslat společnosti Sudop Praha informaci o zamítavém vyjádření ke stavbě stožáru GSM v k.ú.Kozohlody na pozemku ČD u dom-

ku p.Spáčila.
- Jednat  s vedením letiště o zamezení nízkých přeletů letadel z Chotusic nad našimi obcemi. 
- Zajistit opravu komunikace na Malé straně v Kozohlodech.
- Zajistit opravu napojení asfaltové komunikace a dlážděné silnice na křižovatce u Špalekových v Kozohlodech.

(Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

���������   NAŠI  OSLAVENCI   �������

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI

Kameník Miroslav
85. let

Vážení občané, milí čtenáři,

začal nám podzim a my se scházíme nad stránkami ,,Zpravodaje“ le-
tos naposledy. V uplynulém čtvrtletí jsme písemné blahopřání zasla-
li p. Formánkové M., p. Kunáškovi P., p. Semerádovi V., p. Adamcové 
M., p. Linhartovi J., p. Sochorovi V., p. Štěpánkovi J., p. Štěpánkové 
Vl., p. Pavlíkové A., p. Altmanovi J., p. Novákovi O., p. Rohlíkovi J. a p. 

Svatoňovi J. Osobně zástupci SPOZ a OÚ popřáli p. Kratochvílové M., 
p. Rajdlovi F., p. Kameníkovi M., p. Šimerkovi J. č.p. 14 a p. Volen-
cové M. Všem přejeme hodně zdraví, klidu a pohody do dalších let. 

Konec roku se rychle blíží, a proto Vám všem chci popřát klidné a 
krásné prožití vánočního času a ať ten nový rok 2011 je pro všech-
ny ještě lepší než ten uplynulý.      (Marie Svitáková, Kozohlody)

Marie Volencová
95. let

Šimerka Josef
90. let

Rajdl František
75. let

Kratochvílová Marie
75. let

Během prázdnin všichni odpočívali a čerpali energii do nového škol-
ního roku. Užívali jsme si sluníčka a poznávali krásy naší země.
V sobotu 28. srpna vystoupila mladší i starší děvčata z kroužku ae-
robiku, pod vedením Mgr. D. Altmannové, na dožínkách. Vystoupení 
se, i přes nepřízeň počasí, všem líbilo a přispělo k radostné atmo-
sféře posledních prázdninových dnů.
Ve středu 1. září byl slavnostně zahájen nový škol. rok v ZŠ a MŠ. 
Bohužel v letošním roce bez prvňáčků, ale budeme se na ně těšit 
v příštím roce.

Pedagogický sbor pracuje od 1.9. 2010 v tomto složení:
Mgr. Marcela Formánková  – ředitelka ZŠ a MŠ
Mgr. Dagmar Altmannová  – zástupce a učitelka ZŠ
Olga Jonášová   – vedoucí učitelka MŠ
Lucie Bernatová   – učitelka MŠ
Marcela Mrkvičková   – školnice a kuchařka MŠ
Marie Bělohlávková   – vedoucí ŠJ

Učitelský sbor je plně kvalifikovaný.Na ZŠ mají obě učitelky vy-
sokoškolské vzdělání pedagogického směru a v MŠ mají střední 
pedagogickou školu. Během roku se pedagogové dále vzděláva-
jí např.v oblasti studia cizích jazyků, informační techniky apod., 
tvoří a doplňují rámcově vzdělávací program pro žáky v MŠ i ZŠ. 
Základní škola se zapojila do projektu EU „ Peníze do škol“.

Během měsíce září začaly děti pracovat v zájmových kroužcích:
Výtvarný kroužek „Šikovné ruce“  - p. Jonášová
Sportovní kroužek - p. Altmannová

Dramatický kroužek (MŠ) - p. Semrádová
Hra na flétnu (MŠ ) - p. Bernatová
Anglický jazyk (MŠ)  - p. Říhová

Organizace vyučování v ZŠ:
I. třída (2. a 5. roč.) 6 + 4 = 10 žáků, uč. Mgr. M. Formánková
II. třída ( 3. a 4. roč.) 5 + 3 = 8 žáků, uč. Mgr. D. Altamannová

Podle školního vzdělávacího programu „Jen si děti všimněte, co je 
krásy na světě…“ se vyučuje ve 2., 3. a 4. ročníku. V 5. ročníku 
se vyučuje podle programu Základní škola. Žáci ZŠ mají k dispo-
zici při výuce 6 PC,s připojením k internetu.Během výuky na nich 
plní úkoly ve vzdělávacích programech k jednotlivým předmětům. 

ZŠ a MŠ VLKANEČ

Školní výlet do Kutné HoryŠkolní výlet do Kutné Hory
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Školní družina má 12 žáků a bude opět pracovat souběžně s 
MŠ v jejich prostorách. Školní jídelna má plnou kapacitu, tj. 
40 strávníků. V MŠ je přihlášeno 22 dětí ve věku od 3 let.
Celý školní rok nás čeká nejen učení, ale také plno tradičních 
akcí, na které se těšíme a zveme všechny k účasti.

V měsíci říjnu se bude konat drakiáda. Dne 31. 10. se usku-
teční „průvod strašidelných světýlek“ – haloween. Na všech-
ny akce jste srdečně zváni.

Do nového školního roku 2010/2011 přeji všem žákům, ro-
dičům a učitelům hodně úspěchů při práci ve škole i při kaž-
dodenních činnostech. Ať máme v novém školním roce hod-
ně „radostných a slunečných dní“.  

(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč) Děvčata zacvičila na Dožínkách i za deště

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ

SDH  VLKANEČ
ZAJIŠTĚNÍ OBČERSTVENÍ NA DOŽÍNKÁCH
Dne 28.8.2010 náš sbor čekala opravdu významná událost, bylo nám obcí 
Vlkaneč svěřeno zajištění občerstvení a zázemí na letošních dožínkách. Mi-
nulý rok tento úkol plnilo myslivecké sdružení Diana a musím říst, že na jed-
ničku. I my jsme nechtěli nikoho z návštěvníků akce zklamat. Ve vojenském 
stanu, zapůjčeném na tuto příležitost, se podávalo pivo a velký výběr alkoho-
lických i nealkoholických nápojů. V nepříliš teplém počasí přišel vhod hlavně 
teplý čaj a grog. K jídlu si tu každý mohl vybrat ze široké nabídky rychlého ob-
čerstvení. Bohužel nám letos nepřálo počasí, ale i tak si myslím, že jsme se 
s tím vypořádali velmi dobře. Jménem SDH chci všem členům sboru poděko-
vat za dobře odvedenou práci.
Naší další akcí bude pořádání výroční valné hromady SDH v prosinci.

(Michaela Časarová, Vlkaneč)

SDH  KOZOHLODY
Oslava 80.výročí založení SDH Kozohlody: Oslava se usku-
tečnila v sobotu  7.8.2010, Bylo plánováno,že celý program 
oslav proběhne v prostorách okolo hasičské zbrojnice.Naše 
plány zhatilo počasí.Od časného rána vydatně pršelo,takže 
jsme museli improvizovat. Oslav se zúčastnilo 7 sborů naše-
ho okrsku. Slavnostní nástup a uctění památky zesnulých čle-
nů našeho sboru se uskutečnilo podle plánu. Potom se účast-
níci oslav přesunuli do sálu hospody,kde pokračovala oficiál-
ní část oslav. Přítomné přivítal starosta našeho sboru p. Kle-
čák a pak předal slovo p.Zemanovi, který přednesl zprávu o 
činnosti sboru za minulé období. Dále pak byli vyznamenáni  
někteří členové našeho sboru za odvedenou práci. Po ukonče-
ní oficiální části, museli sbory z Kozohlod, Vlkanče, Zbýšova 
a Šebestenic odjet čerpat vodu ze zatopených sklepů v horní 
části naší obce. Pro ostatní účastníky oslav provedli členové 
zásahové jednotky SDH Golčův Jeníkov likvidaci autonehody, 
včetně vyproštění zraněné osoby. Ani oni zde nemohli zůstat, 
museli odjet likvidovat následky dopoledního deště. Posled-
ní sbor se vrátil ze zásahu asi ve 13,30 hod.. Počasí se tro-
chu umoudřilo, a tak bylo možné provést ukázky techniky. Po-
stupně byla předvedena ruční stříkačka SDH Damírov, Márov-
ka SDH  Kozohlody, PS16 SDH Vlkaneč, PS 8 SDH Přibyslavi-
ce, PS 12 SDH Kozohlody a plovoucí čerpadlo SDH Zbýšov. Po 
skončení ukázky techniky došlo i na zábavné soutěže ovšem v 
omezené míře. V 16 hodin bylo provedeno vyhodnocení soutě-
ží včetně rozdání cen pro nejlepší družstva. Starosta sboru po-
děkoval všem družstvům za účast na naší oslavě, zvláště pak 
poděkoval sborům, které se podíleli na čerpání vody ze zato-
pených sklepů. Tímto skončila hlavní část naší oslavy. Večer 
se konala taneční zábava, hrála skupina Starý Klády, účast na 
zábavě byla hojná a všichni se dobře bavili.

Oprava sálu hospody: V tomto období jsme pokračova-
li na úpravách sálu. Bylo provedeno jeho vybílení a zajištěno su-
šení prken na podlahu. V současné době se provádí jejich opra-
cování. 
Plánované akce:
-  dokončení podlahy sálu
-  16.10.2010 posvícenská taneční zábava . hraje skupina TIP
-  30.10 2010  zabíjačkové hody
-  20.11.2010  kateřinská taneční zábava , hraje skupina Impuls
-  26.11.2010  výroční valná hromada
-  28.11.2010  slavnostní rozsvícení vánočního stromu
-  31.12.2010 silvestrovské posezení

(Mgr. Hana Mazalová Klečáková, Kozohlody)

 Hasiči měli vše vzorně připraveno

Oslava 80.výročí SDH Kozohlody

Pokračování ze str. 4
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SDH  PŘIBYSLAVICE
Taneční parket u Hospody 
„Pod lípou“
V sobotu 21.8. 2010 pořádal SDH Přibysla-
vice taneční parket u hospody „Pod lípou“.
Hasiči si pronajali a postavili parket, přivez-
li od kozohodských hasičů stoly a židle, in-
stalovali osvětlení a s netrpělivostí očeká-
vali, jak dopadne počasí. A měli skutečně 
štěstí, po delší době nepršelo a bylo teplo, 
a tak si přišla posedět a zatancovat téměř 

celá obec. K tanci i poslechu všem hrála 
hudební skupina „Pohoda“.

Opékání selete
Dne 11.9. 2010 pořádal SDH Přibyslavice 
opékání selete. Bylo krásné letní počasí a 
před pneuservisem pana Tichého se sešlo 
mnoho lidí. Kromě hasičů zde byli  i ostat-
ní  obyvatelé obce a nechyběli ani chalupá-
ři. Sele  i pivo bylo výborné, a tak panovala 
dobrá nálada. Poděkování za přípravu celé 
akce patří především p. Tichému V. st. a 
ml., paní Tiché a panu Hrubošovi.

 Posvícenská taneční zábava
Dne 25.9. 2010 pořádala p. Kociánová 
z Přibyslavic, provozovatelka místního po-
hostinství, posvícenskou taneční zába-
vu. K tanci a poslechu opět hrála skupi-
na „Pohoda“, ale účast na taneční zába-
vě byla tentokrát slabá. V neděli mělo po-
svícenské veselí pokračovat tradičním vy-
hráváním po vsi, ale z důvodu nepříznivé-
ho počasí se vyhrávání nekonalo. 

 (Marcela Němcová, Přibyslavice)

Nastává období, kdy se dny zkracují a ve-
čery jsou stále delší a delší. Pro někoho 
je to doba odpočinku a někdo zase bude 
mít více času na sportovní vyžití. Něko-
lik informací a nabídek najdete v tomto 
příspěvku.

V letních měsících proběhly 
tyto akce
25.7.2010 Pouťová taneční zábava na 
letním parketu. Přesto, že převládalo ne-
příznivé počasí, živá hudba přilákala své 
příznivce.
18.8.2010 Soutěž o nejlepšího střelce, 
kde si děti a mládež měly možnost vyzkou-
šet střelbu ze vzduchovek na různé cíle. 
Jen nás trochu mrzel malý počet zúčastně-
ných. Vítězům blahopřejeme.
1. Kategorie  1.místo Kateřina Altmannová
                     2.místo Míša Holubová
                     3.místo Lucka Altmannová
2.Kategorie  1.místo Radek Löwy
                    2.místo Dan Kratochvíl
                    3.místo Jan Burian
Byli bychom rádi, kdyby podněty a návrhy 
na sportovní akce vycházely i od vás. In-
formujte nás, o co byste v našich obcích 
měli zájem.

Fotbalové aktuality
V této sezoně se našim fotbalistům pro-
zatím nedaří.  Až na první zápas, kde roz-
dali pět gólů, se jim nepodařilo brankáře 
protihráčů prostřelit. Chybí rychlý a přesný 
útočník? Z Golčova Jeníkova k nám  přešli 
tito hráči Jakub Dytrych a Luboš Špitálník.

Brigády
Kdo chodí na fotbalové hřiště, mohl si po-
všimnout zabudování velkých sloupů za 
druhou bránou. Zbývá už jen zavěsit síť. Z 
peněz, které jsme získali pořádáním turna-
je a parketu, bychom chtěli dále zvelebo-
vat sportovní zázemí a jeho vybavení. Sa-
mozřejmě uvítáme jakoukoli pomoc.

Sauna
Po loňské pauze, kdy probíhala výměna 
rozvodů vody, bude sauna v zimních mě-
sících v provozu. Termín bude upřesněn.

Plánované akce: 
25.12.2010 Vánoční zábava hrají Mokrý 
banditi
Novoroční turnaj ve stolním tenise 
1.1.2011 v sále místního pohostinství
Na všechny akce jste srdečně zváni !!!! 

 (Martina Nováková, Vlkaneč)

 TJ - SOKOL VLKANEČ

vítězky I.kategorie střelecké soutěže

vítězové II.kategorie střelecké soutěže

V současné době se připravují stávající krmná zaříze-
ní na zimní období. V případě nutnosti se provádí je-
jich oprava. Také je zajišťováno krmení pro zvěř. Začí-
ná se s přikrmováním bažantů a koroptví. Do honitby 
byly umístěny dvě nové kazatelny. Jedna na „Kolíbku“ 
a druhá do „Zákoutí“. Ke dni 30.9.2010 skončil od-
střel srnců. Celkem bylo uloveno sedm kusů. Nadále 
pokračuje odstřel holé srnčí zvěře.

Podzimní hony
Myslivecký hospodář naplánoval čtyři hony. První 
se uskuteční 6.11.2010, další 20.11.2010. Dne 
11.12.2010 proběhne poslední leč a 26.12.2010 
se sejdeme naposledy.

Zájezd do sklípku
Dne 18.9.2010 naše sdružení uskutečnilo zájezd do 
sklípku na Moravu. Při této příležitosti byla navštíve-
na obora v Mikulově zvaná Bulhary. Zde jsme dosta-

  MS DIANA VLKANEČ

Výlet do sklípku se vydařil
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li odborný výklad o zdejší přírodě a skladbě zvěře. Poté jsme na-
vštívili již zmíněný sklípek, kde jsme si příjemně poseděli, ochut-
nali dobré vínko s burčákem a zazpívali s místní hudební kape-
lou.

12.11.2010 – Hubertská taneční zábava, hraje hudba Technic
7.1.2011 – Myslivecký ples, hraje hudba Technic
Tombola bude zajištěna, na obě akce jste všichni srdečně zváni..

(Jiří Volenec ml., Vlkaneč)

Pokračování ze str. 6

Změna provozu knihovny
v Kozohlodech

Milí návštěvníci naší knihovny, upozorňuji, že od 1.11.2010 
bude změna provozní doby a to 

od 17:00 do 19:00 hod.
Od 18.10. můžete vybírat z nového souboru půjčených knih z knihovny 

v Kutné Hoře. Rozšířila jsem tituly o knihy ze zrušeného souboru z knihovny 
v Čáslavi a o dary našich občanů. Čekají nás dlouhé zimní večery 

a jak jinak je strávit než nad příjemnou knihou. 

Přeji Vám mnoho nových čtenářských zážitků 
knihovnice Marie Svitáková, Kozohlody

PŘÍSPĚVKY NAŠICH OBČANŮ
DOTAZ NA STAROSTU
Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěv-
ky, které nám můžete zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz 
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat 
příspěvek na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. 
Jen vás prosíme, dotazy formulujte písemně, aby byl zachován 
přesný záznam Vaší otázky.

Mohla by obec zajistit omezení rychlosti na polních cestách 
pozemkové úpravy od Vlkanče a Kozohlod směrem na Přiby-
slavicím?
Vzhledem k tomu, že se jedná o rozsáhlý komplex cest, nebude 
dopravní značení na těchto cestách obec zřizovat.

(starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

Plánované akce

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ ŘÍJEN 2010 - LEDEN 2011
Říjen:
- Drakiáda ve Vlkanči (ZŠ Vlkaneč)
- 16.10. Posvícenská taneční zábava v Kozohlodech, hraje skupina TIP (SDH Kozohlody)
- 30.10. Zabíjačkové hody v Kozohlodech (SDH Kozohlody)
- 31.10. Průvod strašidelných světýlek ve Vlkanči (ZŠ Vlkaneč)

Listopad:
- 12.11. Hubertská taneční zábava ve Vlkanči, hraje hudba Technic (MS Diana)
- 20.11. Kateřinská taneční zábava , hraje skupina Impuls (SDH Kozohlody)
- 26.11. Výroční valná hromada (SDH Kozohlody)
- 28.11. Rozsvícení vánočního stromu v Kozohlodech(SDH Kozohlody)
- 28.11. Rozsvěcení vánočního stromu ve Vlkanči (OÚ Vlkaneč)

Prosinec:
vánoční besídka žáků ZŠ a MŠ Vlkaneč ( termín bude upřesněn)
- 25.12. Vánoční taneční zábava ve Vlkanči, hudba MOKRÝ BANDITI (TJ Sokol Vlkaneč)
- 31.12. Silvestrovská oslava v Kozohlodech (SDH Kozohlody)
Leden 2011:
- 1.1. Vánoční turnaj ve stolním tenise ve Vlkanči (TJ Sokol Vlkaneč)
- 7.1. Myslivecký ples, hraje hudba Technic (MS Diana)

Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách a v nepo-
slední řadě i na internetových stránkách obce.
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FARNOST
Milý čtenáři, před deseti lety bylo dva-
cáté osmé září vyhlášeno jako den české 
státnosti. Poslanci parlamentu učinili z to-
hoto dne státní svátek. Je to den, kdy ka-
tolická církev slaví slavnost svatého Vác-
lava, knížete a mučedníka. Spojuje něco 
církevní slavnost se světským volnem? Na 
první pohled je zřejmé, že je to den, kdy si 
připomínáme jak českou státnost tak po-
stavu knížete české země. Je velmi prav-
děpodobné, že poslanci odsouhlasili ten-
to státní svátek právě proto, že církev sla-
ví sv. Václava. Tím skrytě uznali Václavův 
historický přínos a jeho podíl na vytváře-
ní základů české státnosti. Přesto se zdá, 
že se báli přímo sdělit, že svatý Václav je 
symbolem správně chápané světské au-
tority a že je také znamením pro obyčej-
né lidi, kteří nejsou nositeli nejvyšší poli-
tické moci, které ukazuje, co je podstatou 
národního společenství a jakým způsobem 
se má česká státnost budovat.
V době, kdy byl vyhlášen svátek české 
státnosti se naší ekonomice vedlo dobře. 
Nemuseli jsme utahovat opasky a na roz-
díl od dnešní doby jsme měli jistotu pří-
jmu. Ne tak tomu bylo na politické scéně. 
Pomalu, ale jistě se začala negativně vy-
mezovat pravice a levice, ale bohužel také 
jednotlivé strany. V podstatě nám to moc 
nevadilo. Věděli jsme, k jakému táboru se 
hlásíme, a když se naskytla příležitost kri-
tizovat stranu druhého tábora, tak jsme 
občas také, většinou mezi našimi známý-
mi, přišli se svou trochou do mlýna. Vě-

řím, že toto jednání jsme alespoň částeč-
ně opustili, a důkazem toho mohou být 
letošní volby do dolní komory poslanec-
ké sněmovny. Dnes se nalézáme v situ-
aci, kdy si vážnost finanční krize uvědo-
mují také hejtmani z řad sociální demokra-
cie. Výjimkou bude pravděpodobně jenom 
MUDr. David Rath, hejtman našeho kraje. 
I přes krizi není zapotřebí obávat se hladu, 
trestu smrti atd. Je horší zemřít, než méně 
jezdit autem, odříci si drahou dovolenou, 
nebo se jiným způsobem uskrovnit.
V době sv. Václava, v desátém století, byl 
zcela běžný nejenom trest smrti, ke které-

mu odsoudila zákonná autorita, ale byla 
to barbarská doba, ve které obstáli lidé, 
kteří se uměli dobře ohánět mečem. Byla 
to doba, kdy se prodávalo do otroctví, kdy 
neexistovalo zdravotní pojištění a nebyla 
vytvořena zdravotní síť. Neexistovala po-
licie ani jiné složky obrany pro chudé lidi. 
Svatý Václav svým jednáním ukazuje, že 
mu záleží i na svém nejposlednějším pod-
daném. Proto kácí šibenice, dává almuž-
nu, vykupuje otroky. Je si zcela jistě vě-
dom, že těmito skutky nezachraňuje je-
nom několik šťastlivců, kterým přímo po-
mohl, ale že svou vírou dává prostor kaž-

dému člověku k tomu, aby utvrdil způsob 
jednání u těch, kteří se s ním ztotožňo-
vali, a dal  příležitost ke změně smýšle-
ní těm, kdo s jeho jednáním nesouhlasi-
li. Že je jeho jednání totožné s obsahem 
křesťanské víry, je patrné také z toho, že 
zdobil kostely zlatem a také jinými způso-
by sloužil Bohu.
Je docela možné, že si budeme spolu s 
Václavovým bratrem Boleslavem myslet, 
že skutečnost pravdy a problémy jakéko-
liv doby zvládneme s mečem. Do jaké míry 
tomu tak je, do takové míry pouze umě-
le spojujeme světské a církevní události. 
Do jaké míry se domníváme, že lidská ře-
šení bez Boha jsou lepší než Boží řešení 
prostředků a cíle s lidmi, kteří jsou chybu-
jící a slabí,  do takové míry máme příleži-
tost si sahat na plody svého barbarství v 
situacích, kdy se nám voda žene do naše-
ho domu, kdy se nám bortí naše vzdušné 
zámky anebo také tehdy, kdy přes hmotný 
blahobyt jsme netrpěliví, podráždění, ne-
jsme schopni prokázat druhému člověku 
úctu a vděk. Přeji vám všem, aby spoje-
ní církevní slavnosti svatého Václava, mu-
čedníka, a den české státnosti, nebylo 
jen zbožným přáním katolíků, ale bylo ži-
vou realitou, ve které budete prožívat ra-
dost ze sekání s Kristem a také radost z 
toho, že jsme Češi, příslušníci národa je-
hož předci již před tisíci lety poznali, že 
mají budoucnost pouze v Bohu. 

Vše dobré přeje Petr Tobek, farář.
 (Petr Tobek, farář)

DEN ČESKÉ
STÁTNOSTI

SPOZ při OÚ Vlkaneč zajišťuje pro naše občany zájezd na další 
podzimní „Posezení s Březovankou“, které se uskuteční 

TJ Sokol Vlkaneč nabízí 
pronájem prostorů kabin 

NA SOUKROMÉ AKCE
Cena nájemného:

členové - 300 Kč/den
ostatní - 500 Kč/den

V ceně je zahrnuta spotřeba vody, 
elektřiny a dříví na topení.

inzerce

PRONÁJEM
KABIN
TJ SOKOL VLKANEČ

Posezení s Březovankou

23.10.2010 
od 19:00 hodin 

v Chotěboři v hotelu
Na zámku

Občané si vstupné a dopravu hradí sami

Doprava bude zajištěna autobusem:
z Vlkanče v 17:15 hodin

z Kozohlod v 17:25 hodin
z Přibyslavic v 17:35 hodin 

Vstupenky budou od 11.10.2010 k dostání na OÚ ve Vlkanči. 
Cena vstupného -  100,-Kč
Cena autobusu -  100,-Kč


